

## Belfast by Kenneth Branagh 2021

The film is set in August 1969 in Belfast, Northern Ireland. It is autobiographical. The story is told through the eyes of Buddy, a 9-year-boy (Kenneth Branagh). He tells the life of a working-class Ulster protestant family during « The Troubles » In August 1969 there were riots in Belfast, a group of protestant loyalists attack the homes of Catholics on Buddy's street. The father (Pa) who works in England dreams of emigrating to Australia or Canada with his family.

---

## Belfast, un film de Kenneth Branagh 2021

L'action se passe en août 1969, à Belfast, en Irlande du Nord. C'est un film autobiographique. L'histoire est racontée à travers les yeux de Buddy, un enfant de neuf ans (Kenneth Branagh). Il décrit la vie d'une famille d'ouvriers protestants de l'Ulster pendant les « troubles » en août 1969. Au cours de ces émeutes, à Belfast, un groupe de loyalistes protestants attaque les maisons des catholiques dans la rue où habite Buddy. Le père (Pa) qui travaille en Angleterre rêve d'émigrer en Australie ou au Canada avec sa famille.